
PROTOKÓŁ  Nr IV/10 
 

z  sesji Rady Gminy Wodzisław odbytej w dniu 29 grudnia  2010 roku  

w sali posiedzeń Urzędu Gminy. 
 

 Sesja Rady Gminy Wodzisław trwała od godziny 10
00

  do godziny 11
02

. Obradom 

przewodniczył Pan Andrzej Baran- Przewodniczący Rady Gminy.  Na stan 15 radnych                

w sesji  uczestniczyło 15 radnych (  lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu). 

Ponadto obecni byli, zaproszeni goście min. Wójt Gminy, Sekretarz Gminy, Skarbnik Gminy, 

Radna Powiatu Jędrzejowskiego pani Ewa Kubas- Samociuk, kierownicy jednostek 

organizacyjnych gminy, sołtysi oraz inni zainteresowani obradami  

( listy obecności – załączniki Nr ,2,3,4, do protokołu).  

 

Przyjęty porządek obrad: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Powołanie sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Sprawozdanie z działalności Wójta Gminy w okresie międzysesyjnym. 

6.   Interpelacje i zapytania. 

7.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

 a) zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok, 

b) utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą Gminny Ośrodek Sportu i Rekreacji               

w Wodzisław i wyposażenia jej w  majątek, 

c) uchwalenia Statutu „Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Wodzisławiu”, 

d) określenia jednostek budżetowych, źródeł dochodów gromadzonych na 

wydzielonym rachunku i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planów 

finansowych dla wydzielonych rachunków dochodów, 

e) zmian w budżecie gminy na 2010 rok. 

      8.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

      9.  Sprawy różne.  

      10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad.1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Czwartą sesję obecnej kadencji Rady Gminy Wodzisław otworzył Przewodniczący  

Rady Gminy Pan Andrzej Baran wypowiadając formułę „Wysoka Rado! Otwieram czwartą  

sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej kadencji”.  

 

 

Ad.2. Powołanie sekretarza obrad. 

 

 Na sekretarza obrad powołano radną Zofię Jędrzczyk , jednogłośnie – 14 za,                    

w głosowaniu jawnym. 

 

Ad.3. Przyjęcie porządku obrad. 
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Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że  Wójt Gminy zwrócił się do niego z 

pismem w sprawie wprowadzenia do porządku obrad zmiany polegającej na dodaniu do 

proponowanego porządku obrad projektu uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy na 

2010 rok ( pismo stanowi załącznik Nr 5 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie uzupełnienia  porządku obrad. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. W wyniku jawnego głosowania, radni jednogłośnie- 

14 za,  przyjęli zmianę porządku obrad dot. wprowadzenia w/w projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że w/w projekt omawiany będzie w punkcie 7 

lit. „e”.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia   porządku obrad po zmianach. 

W głosowaniu brało udział 14 radnych. Za przyjęciem porządku obrad radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 14 za,  w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie porządku obrad.  

Na obrady przybył radny Andrzej Roliński. 

 

Ad. 4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Andrzej Baran poinformował zebranych, że do 

chwili rozpoczęcia dzisiejszej sesji nie wpłynęły żadne uwagi ani poprawki odnośnie 

protokołu z sesji z dnia 21 grudnia  2010 roku. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia w/w protokołu. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. Za przyjęciem protokołu,  radni opowiedzieli się 

jednogłośnie 15 za,    w głosowaniu jawnym. 

Przewodnicząca Rady Gminy stwierdziła  przyjęcie protokołu Nr III/10 z obrad sesji                   

z dnia 21 grudnia   2010  roku. 

 

 

Ad. 5. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie międzysesyjnym. 

 

Wójt Gminy Pan Józef Syska przedstawił sprawozdanie ze swojej działalności                                   

w okresie międzysesyjnym ( sprawozdanie na piśmie stanowi załącznik Nr 6  do protokołu) . 

Pytań ani uwag nie było.  

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia sprawozdania Wójta Gminy. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych. Za przyjęciem sprawozdania radni opowiedzieli się 

jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził przyjęcie sprawozdana Wójta Gminy.  

  

Ad.6. Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Wiesław Kowalski poruszył temat znaków drogowych ustawionych podczas remontu 

drogi powiatowej Wodzisław – Gajówka. Poinformował, że nie wiadomo których znaków 

przestrzegać  tych co stały do tej pory, czy tych nowych. Nie ma obecnie zakazu wjazdu na 

drogę jednakże policja opierając się na znakach ustawionych przez firmę remontową 

wystawia mandaty karne. Prosił o wyjaśnienie sprawy.  

 

Pani Ewa Kubas- Samociuk- radna powiatu jędrzejowskiego złożyła gratulacje radnym nowej 

kadencji. Zapewniła, że pomimo iż doszły jej nowe obowiązki jako Przewodniczącej  Rady 

Powiatu nadal będzie współpracować z samorządem gminy Wodzisław.  
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Ad. 7.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że przedmiotowe projekty uchwał były 

omawiane na wspólnym posiedzeniu stałych komisji rady i otrzymały pozytywną opinię                  

( opinia komisji stanowi załącznik Nr 7 do protokołu).  

 

a) projekt uchwały w sprawie zmian budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok, przedstawiła 

Skarbnik Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 8 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów  14 za, 1 wstrzymujący się, 

przeciw brak, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr IV/13/10 w sprawie  zmian 

budżetu i w budżecie gminy na 2010 rok. 

 

b) projekt uchwały w sprawie utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą Gminny Ośrodek 

Sportu i Rekreacji w Wodzisław i wyposażenia jej w  majątek, przedstawiła sekretarz gminy    

( projekt stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 

 Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr IV/14/10 w sprawie 

utworzenia jednostki budżetowej pod nazwą Gminny Ośrodek Sportu i Rekreacji w 

Wodzisław i wyposażenia jej w  majątek. 

 

c) projekt uchwały w sprawie  uchwalenia Statutu „Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w 

Wodzisławiu”, przedstawiła sekretarz gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 10 do 

protokołu). 

Sołtys wsi Przewody pytał, jakie będą koszty utrzymania kompleksu. 

Wójt wyjaśnił, że w najbliższym czasie przygotowany zostanie budżet jednostki. Nie można 

było go sporządzić gdyż nie było uchwały o utworzeniu jednostki. 

Więcej pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów  14 za, 1 wstrzymujący się, 

przeciw brak, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr IV/15/10 w sprawie 

uchwalenia Statutu „Gminnego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Wodzisławiu”. 

 

d) projekt uchwały w sprawie  określenia jednostek budżetowych, źródeł dochodów 

gromadzonych na wydzielonym rachunku i ich przeznaczenia oraz sposobu i trybu 

sporządzania planów finansowych dla wydzielonych rachunków dochodów, przedstawiła pani 

Katarzyna Koper- Główny Księgowy Gminnego Zespołu Obsługi Oświaty  ( projekt stanowi 

załącznik Nr 11 do protokołu). 

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się jednogłośnie- 15 za, w głosowaniu jawnym. 
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Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr IV/16/10 w sprawie określenia 

jednostek budżetowych, źródeł dochodów gromadzonych na wydzielonym rachunku i ich 

przeznaczenia oraz sposobu i trybu sporządzania planów finansowych dla wydzielonych 

rachunków dochodów. 
 

e) projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2010 rok, przedstawiła Skarbnik 

Gminy ( projekt stanowi załącznik Nr 12 do protokołu).  

Pytań ani uwag nie było. 

Przystąpiono do głosowania w sprawie przyjęcia projektu uchwały. 

W głosowaniu brało udział 15 radnych.  

Za przyjęciem uchwały radni opowiedzieli się większością głosów  14 za, 1 wstrzymujący się, 

przeciw brak, w głosowaniu jawnym. 

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził  podjęcie uchwały Nr IV/17/10 w sprawie zmian w 

budżecie gminy na 2010 rok. 

 

Ad. 8.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

 Wójt odniósł się do uwagi radnego Wiesława Kowalskiego dot. ustawienia znaków 

drogowych na remontowanej drodze powiatowej Wodzisław- Gajówka. Zauważył, że 

problemy z inwestycją są od samego początku. Zadanie rozpoczęło się zbyt późno. Rozpoczął 

ją remont mostów co wiązało się z zamknięciem drogi dla ruchu. Ustawiono znaki zakazujące 

wjazd na drogę. Po zakończeniu remontu ruch na drodze został przywrócony tj. decyzja dot. 

ustawienia znaków zakazu upłynęła z dniem 30 listopada b.r., nie ustawiono jednak barier 

ochronnych na mostach. Zrobiono to dopiero po interwencji ze strony gminy. Czasowe 

ograniczenie ruchu wydział komunikacji Starostwa Powiatowego w Jędrzejowie przedłużył  

do 30 kwietnia 2011 roku. Jednakże nie dokonano tego decyzją administracyjną, a pismem 

powiadamiającym. Nie ma odpowiedniego nadzoru inwestycji ze strony wykonawcy jak i  

inwestora. Ruch na drodze wznowiono od 20 listopada, a policja karze za poruszanie się po 

niej.  Wójt prosił Przewodniczącą Rady Powiatu o interwencję w sprawie. 

  

Radna powiatowa pani Ewa Kubas – Samociuk zapewniła, że postara się wyjaśnić sprawę. 

Stwierdziła, że obecne oznakowanie drogi jest bezprawne gdyż nie wydano decyzji 

administracyjnej w sprawie. 

 

Ad.9. Sprawy różne.  

 

 Radna Zofia Jędrzczyk złożyła gratulacje radnej powiatowej pani Ewie Kubas- 

Samociuk z okazji wyboru na radną kolejnej kadencji jak również z okazji powierzenia jej 

funkcji Przewodniczącego Rady Powiatu. Interweniowała w sprawie usunięcia znaku 

drogowego- informacyjnego ustawionego  na skrzyżowaniu do Gajówki. Wyjaśniła, że 

zasłania on pas drogi co utrudnia ruch pojazdów. 

 

Sołtys wsi Przewody prosił o przywóz piasku do posypywania dróg gminnych w 

miejscowości Przewody i okolicznych przysiółkach.  

 

Wójt odniósł się do prośby sołtysa i zauważył, że trudności z poruszaniem są na większości 

dróg terenu gminy. Mieszkańcy sami nie chcą posypywać dróg. Najlepszym rozwiązaniem 

będzie zlecenie usługi jednakże są to duże koszty. Posypywanie dróg jest prowadzone ale w 

sposób oszczędnościowy. Obecnie koszt utrzymania dróg tej zimy to przeszło 40.000 zł.  
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Radny Wiesław Kowalski odniósł się do uchwalonych w dniu dzisiejszym zmian w budżecie 

gminy dot. zwiększenia kosztów związanych z zatrudnieniem osób bezrobotnych. Stwierdził, 

że nie są to dobrze wydane środki. Pracownicy są nieodpowiedzialni, nieprawidłowo 

wykonują powierzone zadania np. znaki drogowe jakie zostały przez nich ustawione 

przewracają się.  

 

Sołtys wsi Łany prosiła o posypanie ulic Wodzisławia, zwłaszcza ulicy Wodnej,  z której 

korzystają mieszkańcy okolicznych wiosek.  

 

Radny Mariusz Zieliński interweniowała w sprawie zamontowania bariery ochronnej przy 

drodze wojewódzkiej Niegosławice- Gajówka.  

 

Przewodniczący Rady Gminy z okazji zbliżającego się Nowego Roku złożył wszystkim 

obecnym życzenia.  

Do życzeń przyłączył się Wójt Gminy. Podziękował za współpracę obecnej i byłej radzie, 

sołtysom, przedstawicielom stowarzyszeń, kierownikom jednostek organizacyjnych. 

Podziękował za uwagi zwrócone podczas dzisiejszej komisji dot. licznych zmian w budżecie 

gminy. Zapewnił, że w przyszłym roku postara się je ograniczyć. Na progu Nowego Roku 

życzył zdrowia, odporności i pomyślnego realizowania swoich celów społecznych                                          

i zawodowych. Dodała, że na początku 2011 roku odbędzie się narada z sołtysami, na której 

odbędzie się podsumowanie kadencji jak również omówiony zostanie harmonogram zebrań 

wiejskich.   

 

 

Ad.10. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Po wyczerpaniu porządku obrad i głosów w dyskusji Przewodniczący Rady Gminy Pan 

Andrzej Baran podziękował wszystkim za udział w sesji i zamknął obrady wypowiadając 

formułę –„ Wysoka Rado! – zamykam czwartą sesję Rady Gminy Wodzisław obecnej 

kadencji”. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

          Protokolant        Sekretarz Obrad                     Przewodniczący Rady Gminy 

 

/  Aleksandra Adamska /         / Zofia Jędrzczyk /                             / Andrzej Baran / 

 

 

 


